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§ 11 Utredning om påbyggnad 

 

VD hänvisade till ärende 11.  

 

Styrelsen för Stockholmshem beslutade följande: 

 

1. Redovisningen godkänns. 

 

Särskilt uttalande genom skrivelse från styrelsemedlemmarna Yvonne Fernell-Ingelström (M), 

Björn Ljung (L) och Stefan Svanström (KD).  

 

Bolagsledningen har på ett förtjänstfullt sätt arbetat utrett frågan om att bygga på befintliga hus. 

Det har många fördelar, bl a så sparas grönstruktur genom att redan hårdgjord mark används för 

fler bostäder.  

 

De flesta ärenden som bolagsledningen redovisar har det gemensamt att de ekonomiska kalkylerna 

inte riktigt gått att få ihop. Det bör självklart innebära att tredimensionell fastighetsbildning 

genomförs och att bostäderna upplåts med bostadsrätt eller som ägarlägenheter. 

 

§ 12 Information om Hållbarhetsredovisning 

 

Styrelsen för Stockholmshem beslutade följande: 

 

1. att godkänna rapporten om bolagets nya hållbarhetsredovisning enligt Global Reporting 

Initiative, GRI, som införs för räkenskapsåret 2017.  

 

§ 13 Anmälan om inkomna och besvarade remisser 

 

VD hänvisade till ärende 13.  

 

Styrelsen för Stockholmshem beslutade följande: 

 

1. Att godkänna rapporten angående inkomna och besvarade remisser. 

 

  


